
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 467 (Alm. del), som Sundhedsudvalget 

har stillet til ministeren for sundhed og forebyggelse den 30. juni 

2008. 
 

Spørgsmål 467: 
"Har ministeren undersøgt eller fået vurderet hos regionerne eller i ministeriet, 

hvor mange flere behandlinger man kunne tilbyde, såfremt personalet på de offent-

lige hospitaler fik mulighed for at arbejde over m.m. i den kommende periode for 

at nedbringe ventetiden som følge af strejken, frem for at tvinge regionerne til at 

indgå aftaler med de private hospitaler." 

 

Svar: 
Nej. I øvrigt tvinger aftalen mellem regeringen og Danske Regioner ikke regioner-

ne til at benytte de private sygehuse mere end de allerede gjorde under det udvide-

de frie sygehusvalg inden konflikten. 
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